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PROTOKOLL

Ånssrritr.nra

Tid 20n-a7-fi

Plats Byagården

Närvarande l7 röstberättigade, inga noterade fullmakter fibrtecknade i
originalprotokollet. Bil 1.

Mötets öppnande
Curth Johansson hälsade oss välkomna till årets stiimma och forklarade
mötet öppnat.

Val av ordförande och sekretera!'e för mötet
Curth Johansson valdes ti1l ordförande och till sekreterare vaides
Alf Eriksson

Val av j usterarelrösträlcrare
Jerker Johansson och Tomas Lind valdes att jämte ordörande justera
protokoilet.

Anmälan övriga frågor
Skrivelse från Anki Bengtsson om namnuppgifter på anstragstavlan.

Verksamhetsberättelse fiir 201 6
Alf Eriksson foredro g styrel sens verksamhetsberättelse vilken godkändes
enligt bilaga 2 till protokollet.

Ekonomisk redovisning för 2016
Torbjörn Lundberg redogjorde for balans- och resultaträkningen, som visar att vi
har en god ekonomi i samfiiliigheten.
Uppdrag till styrelsen att bevaka sättningar i vägen vid vägtrumrna.
Stämman beslutar att godkänna den ekonomiska redovisningen lor 2016 enligt
bilaga 3 till protokollet
Stämman bestrutar att de ordinarie ledamötema tecknar firma två i forening.

Revisionsberäffelse
Alf Eriksson foredrog den revisionsberättelse vilken godkändes av st?imman
enligt bilaga 4 till protokollet.

Fråga om ansvarsfrihet
Stämman beslutar enligt revisorernas forslag att bevilja styrelsens ledamöter
ansvarsfrihet for 20 I 6.
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Kostnadsersättningar för 2017
Curth Johansson redovisar forslag till kostnadsersättningar vilka är
oforändrade i forhållande till foregående ar.
Stärnman beslutar i enlighet med bilaga 5 till protokollet.

Budget för 2017.
Torbjörn Lundberg presenterade styrelsens forslag til1 budget for år 2017.
Medlemsavgiften är 1000:- var&v 500:- är avgift till Bunässanden.
Stämman beslutar i enlighet med sfrelsens förslag enligt bilaga 6 till
protokollet.
Sista dag for betalning av medlemsavgiften är den 31 oktober 2A17.

10

1l Val av styrelse
Valberedningen foreslår
Curth Johansson, ordforande
Alf Eriksson, sekreterare
Torbj örn Lundberg, kassör
Markus Lind, suppleant

Gerry Persson ordinarie
Tomas Lind vice

Stämman beslutar enligt

Revisorer
Valberedningen fore slår
Inga-Lill Lind

Omval tom 2019-12-31
Vald tom 2A18-12-31
Vald tom 2A18-12-31
Omval tom 2A19-12-31

Vald tom 2018-12-31
Omval tom 2019-12-31

valberedningens ftirslag.

t2

Stämman beslutar enligt valberedningens forslag.

Övriga personval
Valberedningen loreslår som väg-och vattenmästare:

Vald tom
Nyval tom

2$18-t2-31
2019-12-31Britta Bergström, suppleant

Stämman beslutar enli gt valberedningens forslag.

Valtreredning
Stämman beslutar att välja
Mårten Bergiund, sammankallande
Bernth Hedström

Vald tom 2018-12-31
Nyval tom 2019-12-31

13 Vatten
-avstängning sista måndag i september enligt tidigare beslut.
Oppningen av sommaryattenledningen blev denna gång omfattande och
Gerry Persson och Tomas Lind har utfort ett omfattande arbete av skador
som orsakats av dels Piteå Energi och skador som uppkommit i samband
med dikesgrävningen. Curth Johansson framforde stämmans tack for deras

insatser.

Vi har vid tidigare årsstämmor beslutat att det kostar 500 kr när man
glömmer att stänga kranarna på hösten, eftersom det innebär merarbete for
vattenmästarna, då de blir tvungna att söka vilken kran som står öppen, Det
är också viktigt att kranarna öppnas efter att ledningarna är urblåsta, då
risken är stor för att kranarna fryser sönder under vintern. När våren
kommer och sommarvattenledningen skall öppnas, måste kranarna stängas

man
rt"
{

igen. (På efterfiiljande stiimma f,or Bunässanden tcg Wendel uoo attZ.I ,8ry
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"Kulventiler 1ämnas öppna till häiften" vilket tilllordes protokollet frir
Bunässanden, safiuna gäller fiir samtliga fastigheterna som ingår i
Botbäcken)

Vägen.
Inga påtagliga synpunkter på vägunderhål1et framfordes.
Diskussion om att det ligger c;a20 betongrör på flera platser efter att
vägtrummor renoverats. Christer Bergström åtogs sig att annonsera
betongrören på Blocket vilket mottogs enhälligt av stämman.

Övriga frågor
Diskuterades vilka uppgifter som borde framgå på anslagstavlan avseende
fastigheternas ägare.
stämman enades om att tavlan med dess uppgifter inte har någon funktion
varfiir den ska tas bort.
Frågor togs upp om containerplatsen; om iatrintunnornas placering samt att
styrelsen ges i uppdrag att grusa upp platsen ftir tunnorna med matavfall så
att de inte som nu är fallet står på vägen.

Protokollet anslås.
Protokollet anslås på anslagstavlan och plockas bort efter en månad.

Avslutning
Ordforanden tackade frr sammanträdet och forklarade stämman för
avsiutad.
Därefter inbjöds vi till kaffe med dopp.

Ordforande

l5

t6

11

(Å,k
Curth Johar

Justeringsledamot
-/, I*:i t- /'! o"'a4 {*ry|

Tomas Lind
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Botböckens samföllighetsförening Jöwe 6o:3

Styrelsen för Botböckens somfölligh etsförening 6a:3 avger följonde beröttelse
för verksomhetsår et 2O76
Styrelsen hor under året varit
Curth Johonsson Ordföronde
Alf Eriksson Sekreterare
Torbjörn Lundberg Kossör
Markus Lind Suppleont

De två representonter från Botbäcken som skoll ingå i styrelsen för Bunässonds
somföllighet Ga:Z hor varit Alf Eriksson och curth Johonsson.
Vögen
Trofikverkefs besiktning var en bro öppning far ott 9öro något åt den skodode
Vögbelöggningen, och den sträcko på aOO mtr som vor sömst hode vi offerter på
Ca 2OO fusen kronor, men flertolet önskode veto pris för helo vrigströckon på
vårt område. Då det londode på 1,2 miljoner så beslöt vi qtt istöiiet börjo med
en dikning ov stugvögen och någro år fromåt fortsötto att logo de skqdor som
blir' Till detto beslöts ta en extro 1000-lopp i medlems avgifl i år, och det
röckte, kostnoden blev 55.750 kr. f defio ingick också iordningstöllonde av den
nyo sopstqtionen vi possode på ott 9öro nör vi hode lasfmoskinerno på plots.
Vögen
Vögmöstare under året hor vorit Gerry Persson ordinorie, och Tomqs Lind vice.
Plogningen fortsotte 2a1,3 med skoogs moskin. Bro utfört som vanligt.
Förbudet om t2 tons totalvikt på våren till 20 juni, dessutom aIt 7 ion gciller
efter helo Botböckens område ör bro, men respekferas inte till fullo.
Votten
Vottenmöstore under året hor vorit Gerry Persson ordinorie, och Tomcs Lind
vice. Sommorvott_enledningen fungerar bro, men vid påkoppling i våros så vsr det
mångo läckoge från dikesgrövningen i höst. Vqttenmöstorno ftl3oUUo mångo
extra timmor.

Ekonomi

Ekonomin fungerar brc, se sörskild bokslutsropport

Jövre 17 juli 2017
t"'T*7,rå'f 

i:å:mSomrörlishetsröreninsGa:3,rövre
gm Curth Johånsson / ordförande
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Bokslut 20L6 rzoro-or-or-zorcrz=srr

Resultaträkning

Intökter
Ingående
Årsavgifter
Stadsbidrag
Ers. Från Buniissand
Summa intäkter

Summa intäkter och underskott

Kostnader
Avgifter bank
Arvoden samt ersättning
Ombudsgranskning
Buniissandens Samf
Lantmäteriet
Privata Utlägg Gruslast o dy
Sandning Hellstmms
Återbetaln av fel betalda årsavgifter
Portoavg Vintervattenftirening
Toner, Kuvert, frimåirken
Byte vägtrumma
Föreningsservice
Dikning av vägen och sopstation
Summa kostnader
Årets vinst

Summa kostnader och årets vinst

Bala+,sräknine

Tilleånear
Bankgiro

Plogning 2015-2016

Försäkring väg juli/l l-}urlrillz

Piteå 2016-12-31

Torbjörn Lundbgrg
Kassör ,."-u""" {ti,v\- . /, ,,, .t,

90.400,36
116.000,00

9.161,10
6.357,00

221.918,46

22L.9L8,46

826,00
9.600,00
1.000,00

41.323,00
700,00

2050,00
1.933,50
4.000.00

208,00
2.203,10

26.416,50
560,00

55.750,00
146.570,10
75.348,36

221.918,46

20r6

70.706,36

11.500,00

547,54

2015

80.t78,86
57.300,00

8.545,00

146.023,86

146.A23,86

1.407,50

9.975,00
44.233,50

2.000,00
231,00

1.313,00

89.800,36

u6.423,86

t2.r87,50

457,54

,; t'uu/ ' - iHLt rro,

1z_ ft F



fi.i 7

Revisionsberättelse.

Undertecknad, som av föreningen vid ordinarie årsmöte utsetts att granska räkenskaper och
förvaltning för: Botbäckens Samfällighetsförening avseende 2016, får efter fullgjort uppdrag
avge följande revisionsberättelse.

Jag har granskat föreningens räkenskaper som lämnar upplysning om samfällighetens
ekonom i och förvaltning.

Räkenskaperna är förda med ordning och noggrannhet.

Då det under revisionen inte framkommit anledning till anmärkning, tillstyrker jag att styrelsen
bevi ljas ansvarsf ri het f ör förvaltn i n gen u nde r verksam hetsåret 20 1 6.

Jävre 2017-05-18

\;^ L--l

r.t$ b



Kostnadsersättningar 20 I 7

Förtroendevalda

Ordforande

Sekreterare

Kassör

Ovriga vai

Vägmästare

Vice Vägmästare

Vattenmästare

Vice vattenmästare

Revisor

Suppleant

Valberedning

Suppleant

2st

Stämmanö9bil 5.,'.e

Ersäftningar 2017

2000:-

2000:-

2000:-

750:-

750:-

754:-

750:-

aac-

0:-

375:- vardera

0:-

OBS! Ersättning utgår inte om ingen uppgift utforts under året.

wÅ{w
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KOSTNADER

Arvoden:

Postgiro:

Kostnad Bunässand:

Enskilda vägar

Div. kostnader:

v Plogning:

-0.-[6.-r5

56.000:-

10.000:-

136.707 r

10.000:-

2.000:-

28.000:-

1.000:-

5.000:-

20.000:-

66.000:-

7L740:-

56.000:-

BUDGET BOKBÄCKEN 2OI7

Ingående saldo for 2AI7

INTIiKTER

Årsavgifter:

Statsbidrag:

Summa beräknade intäkter

Summa beräknade kostnader:

Beräknat saldo 3lll2 -17

56 tomter Bokbäcken x 1.000:- :

T( /tg rg


